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Kort verslag  1ste overleg klankbordgroep herinrichting Efferen, 10 april 2024: 

 

1. Aanwezige klankbordgroep. 

Er zijn 6 bewoners en 3 personen van de gemeente aanwezig op de 

klankbordavond. Er zijn 2 afzeggingen. 

2. Proces/rol klankbordgroep.  

Er wordt uitleg gegeven aan proces en rol en begrepen door bewoners. Er wordt 

bij bewoners waardevolle informatie opgehaald. 

3. Terugkoppeling van resultaten enquêtes bewoners. 

Veel herkenbare opmerkingen zoals te hoge snelheid, onoverzichtelijke 

situatie/bochten, betere parkeerverdeling, veel verharding, en dus meer 

vergroening maar ook overlast bomen etc.  

Deze opmerkingen willen we meenemen in het uitwerken van het ontwerp. 

4. Uitgangspunten. 

Zoveel mogelijk bomen behouden. Vernieuwen van de groenvoorziening. 

Verduurzaming (klinkers aanbrengen, vergroening en grasbetonkeien/infiltratie 

in parkeervakken etc.). 30 km regiem. Riolering wordt niet vervangen. 

Rapportages van verkeersmodel/tellingen en BEA (bomeneffectenanalyse) 

afwachten. Deze zijn in opdracht gezet. 

5. Reacties klankbordleden. 

We zijn het eens met totale reacties bewoners en gemeente gaat dit vertalen in 

een schetsontwerp. 

6. Communicatiemiddelen. 

Via website gemeentemaashorst. Er wordt bekeken of we Udens weekblad, 

wijkblad of buurtapp ook kunnen communiceren. Er zijn ook buurtappen waarin 

kan worden gecommuniceerd. 

7. Vervolgafspraken. 

2de klankbord is op 12 juni om 16.30u op Mellepark Uden. 

Het schetsontwerp wordt op basis van bovengenoemde punten opgesteld en 

besproken op het overleg van 12 juni. 

Als niet alle resultaten van het verkeersonderzoek op tijd binnen zijn wordt het 

overleg verplaatst. 

 


